
Grundejerforeningen Åsvinget 
 
Ordinær generalforsamling d. 31-3-2019 
 
Der blev budt velkommen af formanden Jack Greve. 
 
Til dirigent blev valgt Dan Andersen. 
 
Til stemmetællere blev valgt Tony Chresten Larsen og Jess GodHredsen. 
 
1. 
 
DereIer kom bestyrelsens beretning ved formanden. Denne omhandlede foreningens vejnet, hvor 
det fra bestyrelsens side var blevet besluKet, at der ikke i 2019 skal lægges ny belægning, men at 
pengene gemmes Ml 2020, hvor der så kan komme ny belægning på et større område, idet det er 
forholdsmæssigt dyrt at få maskinparken herud. 
 
Desuden blev de almindelige ordensregler/græsslåning omtalt. 
 
Det sædvanlige punkt med hundeeIerladenskaber blev som alMd berørt. Alle appellerer Ml, at 
hundeejerne vil være mere ansvarsbevidste og bruge deres hundeposer. 
 
Parkeringsproblemerne i rabaKen er stadig enkelte steder Ml debat. 
 
Der blev slået et slag for, at der ikke benyKes ukrudtsgiI af hensyn Ml vores drikkevand. Det 
anbefales at bruge almindelig lagereddike, som er særdeles effekMvt. 
 
Henrik Beier anførte, at asfalteringen, da vejkasserne ifølge ham ikke er korrekt udført, giver 
problemer, når der er meget regnvand. Bjørn Thomsen MlsluKede sig deKe. 
 
Else Rode kom med løsningsforslag, som havde været MlfredssMllende i hendes Mlfælde. 
 
Henrik Beier henviste Ml, at det måske vil være muligt at få støKe hos REALDANIA Ml løsning af 
problemerne. SamMdig henviste Leif Ml MINGEO. 
 
Beretningen blev godkendt. 
 
2. Årsregnskabet for 2018 blev gennemgået og godkendt. 
 
3. 
 
Grundejerforeningen har fået en forespørgsel fra Lejre Arkæologiske Forening i samarbejde med 
Kirke Hyllinge Skole og Roskilde Museum om de må overtage pleje af oldMdshøjen for enden af 
Åvangen. De vil overtage alt det prakMske arbejde, hvis de får Mlladelse af foreningen. DeKe blev 
vedtaget. 



 
Fra foreningens side kom et forslag om, at der i lighed med Mdligere Mder på generalforsamlingen 
kunne vælges formand og kasserer ved direkte valg. DeKe vil først kunne vedtages på næste 
generalforsamling. 
 
4. 
 
BudgeKet blev gennemgået og vedtaget. 
 
5. 
 
Der a`oldtes en kort pause. 
 
6. 
 
Valg Ml bestyrelsen: 
 
Leif Andersen                 genvalg 
 
Cate Tranholm               genvalg 
 
Elisabeth Beckmann     nyvalg 
 
Vivi Hansen                    nyvalg 
 
Kurt Jørgen Hansen      nyvalg 
 
Supleanter: 
 
Jack Greve 
 
Henrik Beier 
 
Bilagskontrollant: 
 
Henny Thaulov 
 
7. 
 
Under eventuelt blev der udtrykt ønske om, at der bliver lukket for uønsket udkørsel fra Åbakken 
via engen. DeKe må drøIes nærmere ved første bestyrelsesmøde. 


